
     

Zápis z porady starosty se zastupiteli městyse Choltice 

Porada 17/2015  Datum: 31. 8. 2015 
 
Přítomní:  P-přítomni, N-nepřítomni, O-omluveni 

Starosta : Bolek Tomáš Mgr. (Bol) P   
Místostarosta : Pavlík Jan Mgr.     (Pav) P   

Augustinová Jana (Aug)  P Fižová Vendula (FižV) P Horák Mir. Ing. (Hor) P 
Čermák Jan (Čer) P Havlík Rud. Ing. (Hav) P Málek Jan Ing. (Mál) P 
Fižová Marie Ing. (FižM) P Heřmanová Olga (Heř) P Minařík David (Min) P 

HOSTÉ :  
 
Program jednání: 

1. Plán porad zastupitelů 
2. Připomínky zastupitelů 
3. Informace o stavební činnosti v měsících 7-8/2015 
4. Nesouhlas s rušením Finančního úřadu v Přelouči 
5. Ledecká kronika 
6. Prodej pozemku p. č. 758/29 v k. ú. Choltice – přístavba k objektu sportovních kabin 
7. Prodej pozemku p. č. 756/14 v k. ú. Choltice 
8. Prodej pozemku p. č. 690/8 v k. ú. Choltice 
9. Prodej pozemku p. č. 201/13 v k. ú. Ledec 
10. Výstavba komunikace ulice U Obory – projekt 
11. Výstavba chodníků od náměstí sv. Trojice k ulici Nádražní 
12. Závěrečné vyhodnocení akce Snížení energetické náročnosti areálu ZŠ a MŠ Choltice 
13. Vklad vodovodů do majetku VAK Pardubice 
14. Obecní web 
15. Shrnutí kulturních a sportovních akcí 
16. Barokní lékárna pro chudé v zámku 
17. Výstavba v ulici Okružní 

 
Průběh jednání a závěry: 
add 1. Plán porad zastupitelů 
14. 9. 2015 – porada zastupitelů na ÚM Choltice (18.30 hodin) 
21. 9. 2015 – zasedání zastupitelstva v Zámecké restauraci (18 hodin) 
12. 10. 2015 – porada zastupitelů na ÚM Choltice (18.30 hodin) 
19. 10. 2015 – porada zastupitelů na ÚM Choltice, případně dle potřeby zasedání zastupitelstva 
 
add 2. Připomínky zastupitelů 
Ing. Horák – je k dispozici sazenice liliovníku tulipánokvětého do zámeckého parku, starosta 
přislíbil probrat s novou zahradnicí Ing. Koláčnou 
 
Ing. Horák – informoval o rušení nočního klidu Na Hlásku v sobotu 29. 8. 2015, který řešila Policie 
ČR 
 
J. Augustinová uvedla termín Choltického zlaťáku na 3. 10. 2015. 



 
Mgr. Pavlík – stížnost na hlasitost obecního rozhlasu; stojan na kola ve zdravotním středisku stojí 
na chodníku, mohl by být přesunut na trávník s tím, že by bylo vydlážděno plato na trávníku? – 
starosta odpověděl, že souhlasí; vyřídil pochvalné hlasy na nový chodník ke zdravotnímu středisku 
 
Ostatní zastupitelé bez připomínek. 
 
add 3. Informace o stavební činnosti v měsících 7-8/2015 
Starosta podal tyto informace: 
Kanalizace – již druhý týden se pokračuje v ulici U Školy; některé přípojky, které se vyměňují, 
nejsou na tom místě, kde se vlastník domníval – příští týden bude dokončena pokládka potrubí 
v ulici U Školy, následně se bude pokračovat v ulici Luční; znovu se rozebraly chodníky, neboť  
voda při přívalových deštích odplavila na některých místech podklad. Před novou pokládkou 
provede geotechnik posouzení zhutnění podkladu, a pokud bude v pořádku, dlažba bude znovu 
položena. Došlo k výměně silničních obrubníků, část už byla poškozena před zahájením stavby, část 
při stavbě kanalizace. Veškerou práci a polovinu obrubníků hradí firma, druhou polovinu 
obrubníků městys Choltice. Byly opraveny i kanalizační vpustě. 
 
Chodník kolem zdravotního střediska – blíží se dokončení, následně budou provedeny terénní 
úpravy. 
 
V příštích dnech bude opraven chodník u šroťáku směrem k nádraží, nainstalovány psí koše, před 
Zámeckou restaurací bude opravena kanalizační přípojka, u DCB čp. 260 bude dokončen chodník, 
bude opraveno parkoviště u zdravotního střediska, dosypána cesta na hrázi u Chrtnického rybníku, 
bude opraven úsek cesty v oboře nad Červeným rybníkem, do poloviny září bude odvezen panel a 
betonový sloup od tenisových kurtů na likvidaci, budou zlikvidovány kůlny stojící na obecním 
pozemku v ulici K Vilkám (u Cyklosu).  
 
V průběhu prázdnin došlo k čištění všech kanalizačních vpustí na silnicích.  
 
Byla dokončena oprava pomníku padlým vojákům na hřbitově. Z finančních důvodů nebyl opraven 
celý, což kritizovala J. Augustinová. Starosta odpověděl, že se bude znovu žádat o dotaci na stavbu 
nového pomníku. Jedná tedy o dočasnou opravu na 2-3 roky, která stála asi 40 tis. Kč,  
 
Na hřbitově byla zároveň opravena omítka na vstupní bráně a dokončuje se oprava márnice.  
 
ČOV – odešlo jedno míchadlo (40 tis. Kč) a čerpadlo na kaly (17 tis. Kč).  
 
Kaple sv. Romedia – příští týden by se mělo začít s rekonstrukcí střechy. Městys dostal na opravu 
dotaci od MK. 
 
Ledecký obecní dům – budou vyměněna dřevěná okna za plastová.  
 
Uvolněná lampa u Zámecké restaurace – opravena. 
 
Opravy děr místních komunikací – bude se opravovat v nejbližších dnech (za 100 tis. Kč Choltice, 
za 50 tis. Kč Ledec – urbanická cesta) 
 
Čp. 260 – v některých bytech se stále častěji ucpávají odpady z kuchyní a koupelen, je řešeno vždy 
okamžitě. 
 
Za 14 dní budou zahájeny práce na výstavbě komunikací v ulicích Hellichova a U Školy. Je 
podepsána smlouva o dílo. Práce jsou dle harmonogramu naplánovány do začátku prosince, bude 
ale záležet na počasí. Je nutné vyřešit parkování občanů v daných ulicích.  



 
add 4. Nesouhlas s rušením Finančního úřadu v Přelouči 
Starosta seznámil zastupitele s žádostí starostky městyse Přelouče, která žádala o vyjádření k rušení 
Finančního úřadu v Přelouči. Starosta vyjádřil nesouhlas s rušením Finančního úřadu v Přelouči, 
podle poslední zprávy by měly být finanční úřady nakonec pouze omezeny. 
 
add 5. Ledecká kronika 
Starosta se zeptal na stanovisko zastupitelů, zda by měla mít místní část Ledec svoji kroniku. 
Ledečtí o ni mají zájem, zároveň mají přislíbenu pomoc od M. Krejčíka, který se historií obcí 
zabývá. Zastupitelé souhlasili s tím, že by Ledec měla svou kroniku, záležitosti ohledně financování 
a podrobností ohledně psaní kroniky budou definovány. Následně bude dodáno stanovisko osadního 
výboru. 
 
add 6. Prodej pozemku p. č. 758/29 v k. ú. Choltice – přístavba k objektu sportovních kabin 
Starosta seznámil s přípravou smlouvy mezi městysem Choltice a soukromým investorem, bude 
zaslána zastupitelům k připomínkování. 
 
add 7. Prodej pozemku p. č. 756/14 v k. ú. Choltice 
Jde o pozemek o rozloze 180 m2, který se nachází uvnitř zaplocené zahrady u RD. Cena za 1 metr 
čtverečný – 80 Kč plus režijní náklady spojené s prodejem. 
 
add 8. Prodej pozemku p. č. 690/8 v k. ú. Choltice 
Jde  o pozemek o rozloze 15 m2, v ulici Ke Mlýnu, u RD V. Fižové. Cena za 1 metr čtverečný – 80 
Kč. 
 
add 9. Prodej pozemku p. č. 201/13 v k. ú. Ledec 
Jde o pozemek u chaty v Ledci, který chce její majitel přikoupit. Rozloha: 68 m2. Cena za 1 metr 
čtverečný – 50 Kč plus režijní náklady spojené s prodejem. 
 
add 10. Výstavba komunikace ulice U Obory – projekt  
Starosta informoval, že pozval na 12. 8. 2015 majitele RD v ulici U Obory na prezentaci projektu 
nové komunikace. Prezentace se zúčastnili i zastupitelé a projektanti. Po představení projektu a 
diskusi byla vybrána verze s neprůjezdnou ulicí a obratištěm u hřiště. Byl diskutován pouze 
materiál, z kterého bude komunikace vybudována, Policie ČR nebude důsledně trvat na dlažbě, je 
tedy možné komunikaci vyhotovit i asfaltovou. 
 
add 11. Výstavba chodníků od náměstí sv. Trojice k ulici Nádražní 
Starosta přislíbil zaslání projektu zastupitelům k připomínkám, jakmile jej od projektanta dostane. 
 
add 12. Závěrečné vyhodnocení akce Snížení energetické náročnosti areálu ZŠ a MŠ Choltice 
Po 5 letech dochází k uzavření projektu zateplení ZŠ Choltice, městys následně dostane závěrečné 
vyhodnocení akce Snížení energetické náročnosti areálu ZŠ a MŠ Choltice. 
 
add 13. Vklad vodovodů do majetku VAK Pardubice 
VAK Pardubice má zájem o převod vodovodního řadu do svého majetku. Starosta a technik Pavel 
Vančura na pondělním jednání s VAK Pardubice dojednali, že během čtrnácti dnů bude dohledána 
projektová dokumentace k veškerému vodovodnímu řadu, aby mohl být vodovod převeden do 
majetku VAKu. Za převedený vodovod získá pak městys akcie VAK Pardubice. VAK si není jist, čí 
hlavní řad je, starosta požádal bývalé starosty Ing. Fižovou a Ing. Málka o vyjádření k vlastnictví. 
Ti slíbili, že zašlou písemné vyjádření. 
 
add 14. Obecní web 
Starosta požádal Vendulu Fižovou o doplnění výborů a komisí na webové stránky městyse. Zároveň 
upozornil na chybějící Burčákové slavnosti v kalendáři akcí, který zasílá M. Písař z MAS 



Železnohorský region. Požádal V. Fižovou, aby s ním na tomto kalendáři spolupracovala. V. Fižové 
zároveň vytkl neaktuálnost fotogalerií, ta přislíbila nápravu, zároveň však podotkla, že 
s administračním systémem webu se špatně pracuje, navrhla vyměnit správcovskou firmu.  Starosta 
odvětil, že s tímto systémem nemá špatnou zkušenost, problém spíše vidí v nedostatečném času, 
který je webu věnován. To V. Fižová odmítla. 
 
add 15. Shrnutí kulturních a sportovních akcí 
30. 8. 2015 – Baby Cup – tenis, organizátor LTC Choltice – povedená sportovní akce 
30. 8. 2015 – Hradozámecká noc – 200 návštěvníků, zdařilá akce 
 
add 16. Barokní lékárna pro chudé v zámku 
Starosta se zeptal, kdy byla zřízena barokní lékárna pro chudé v zámku, neboť průvodci říkají 
druhá nejstarší a Ing. Fižová tvrdí, že je nejstarší. Kuks byl zřízen v roce 1734, klatovská lékárna 
má vybavení z roku 1773, ale mají starší budovu, ve které lékárna stála – z r. 1639.  
 
add 17. Výstavba v ulici Okružní 
Starosta informoval zastupitele, že investorovi M. Čermákovi zaslal nesouhlasné stanovisko městyse 
k záměru výstavby 16 řadových RD v Okružní ulici, na kterém se zastupitelé většinou shodli na 
poslední poradě. Městys Choltice je  účastníkem územního řízení. 
 

Zapsala: Vendula Fižová 
 


